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1 .0 空中丝路 互联互通



1. 1 机场简介

AIRPORT PROFILE

柬埔寨七星海国际机场坐落于七星海城市即柬中综合投资开发试验区南侧，紧邻泰国湾，位于23平方公里临空经济区内。

机场总体规划分为四期开发建设，未来将实现柬埔寨境内最高飞行等级4F级国际机场，包含一条3800米及2条3200米跑道。七星海
国际机场坚持服务城市发展，坚持客货运并举，构建发达高效的“海陆空”综合交通运输体系。依托七星海城市总体规划，先期开发
160平方公里国际新区与世贸新区，打造东南亚地区最便宜免税商城、货运物流园区、航空院校、国际会展、航空小镇等配套项目，
承载旅游和产业，是“生态滨海+科技文化”的柬埔寨新城市名片。

七星海国际机场作为柬埔寨沿海重要枢纽节点，将串联中国-东盟区域的多领域协调发展，结合区域内优质的国际滨海旅游资源与巨
大的沿海潜力发展空间，服务于柬埔寨及整个亚太地区的航空枢纽，带动东南亚沿海区域经济发展。

Cambodia Dara Sakor International Airport is located on the southern side of the Coastal City and China-Cambodia Investment and 
Development Pilot Zone, close to the Gulf of Thailand, located in the 23 square kilometers of airport economic zone.

The airport's overall plan is divided into four phases of development and construction. In the future, it will achieve the highest flight 
level 4F international airport in Cambodia, including one 3800-meter and two 3200-meter runways. Dara Sakor International Airport 
insists on serving the development of the city, adhering to the simultaneous development of passenger and freight transportation, 
and building a developed and efficient "sea, land and air" integrated transportation system. Relying on the Coastal City master plan 
to develop 160 square kilometers of international new area and the world trade organization new area, to build Southeast Asia's 
cheapest duty-free shopping mall, freight logistics park, aviation colleges, international exhibition，aviation towns and other 
supporting projects, carrying tourism and industry, is the "ecological coastal and science and technology culture" of Cambodia's 
new city business card.

As an important hub node along the coast of Cambodia, Dara Sakor International Airport will coordinate the development of 
China-ASEAN region in series, combine the region's high-quality international coastal tourism resources with huge coastal potential 
development space, serve Cambodia and the entire Asia-Pacific region's aviation hub, and promote the economic development of 
Southeast Asia's coastal regions.
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核心业务

  

跨越发展 通达世界⸺填补柬埔寨无4E级机场空白，成为柬
埔寨沿海经济发展核心助推器，为柬埔寨航空业及沿海经济
发展带来全新机遇。

增长业务

  

智能制造 全能体系⸺打造无废及零排放示范区， 新能源产
业智造区，数字创意、数字出行、数字健康、人工智能特色
数字产业。

 

眼界胸怀 携梦启程⸺顺应时代发展需求，创新有为，推动
航空发展，成为全球领先的航空及服务供应商。

公司使命

Vision with a dream to start - In line with the needs of the 
times, innovation, promote aviation development, 
become the world's leading aviation and service provid-
ers.

OUR MISSION

滨海机场投资有限公司主要经营机场投资、机场运营管理、临空临港经济区建设及运营等相关业务，致力于将七星海国际机场打造成
为“世界一流、国内领先”的东南亚国际航空枢纽，集航空、公路、港口水运等多种交通方式于一体的综合枢纽。开发建设柬埔寨七
星海2 3 平方公里临空经济区，包含航空保障、仓储物流、特色产业、智能制造、临空服务五大产业板块。构建中国-东盟自由贸易区重
要的联动临空及临港经济发展区，远期实现国际化开放的双港航空城市⸺全球自由贸易港。

公司简介

Coastal Airport Investment Co., Ltd. is mainly engaged in airport investment, airport operation management, airport and port 
economic zone construction and operation and other related businesses. A comprehensive hub that integrates multiple 
modes of transportation such as aviation, highway, port and water transportation. The development and construction of the 
23 km² airport  economic zone in the Coastal City of Cambodia includes five major sectors: aviation security, warehousing and 
logistics, specialty industries, intelligent manufacturing, and airport services. Constructing an important linkage airport and 
airport economic development zone in the China-ASEAN Free Trade Area, and a dual-port aviation city that realizes interna-
tionalization and opening in the long term-a global free trade port.

ABOUT US

核心价值观

聚焦优势 经济脉动⸺作为产业发展与城市价值提升的重要
引擎，将致力于航空发展壮大和区域经济的腾飞，构建产业
与城市、科技与创新开发共赢的新篇章。

战略目标

自贸升级 联动区域⸺努力实现服务柬埔寨全国以及整个亚
太 地 区 的 航 空 枢 纽 ， 带 动 沿 海 经 济 串 联 中 国 - 东 盟 区 域 的 多
领域协调发展。

CORE VALUES

Focus on advantages Economic pulsation - As an import-
ant engine of industrial development and urban value 
enhancement, will be committed to aviation development 
and regional economic growth, building a new chapter of 
win-win development of industry and cities, science and 
technology and innovation.

STRATEGIC OBJECTIVES

Upgrade of Free Trade, Linkage to Regional Innovation - 
Strive to serve Cambodia as a whole and the entire 
Asia-Pacific region of aviation hubs, driving the coastal 
economy in series China-ASEAN region in many areas of 
coordinated development.

CORE BUSINESS

Crossing the development of the world - To fill Cambodia's 
4E-class airport gap, Cambodia's coastal economic devel-
opment has become a core booster, for the Cambodian 
aviation industry and coastal economic development to 
bring new opportunities.

GROWING BUSINESS

Intelligent manufacturing all-round system - To create 
waste-free and zero-emission demonstration zone, new 
energy industry smart zone, digital creativity, digital 
travel, digital health, artificial intelligence characteristics 
of the digital industry.

种子业务

特色产业 汇企筑梦⸺特色主题地产开发、飞行训练中心、研
学维修实训中心，跨境电商及贸易，国际展会及配套服务、仓
储物流、航空保障等。 

HATCHING BUSINESS

Special industries build dreams - Characteristic theme 
real estate development, flight training center, research 
and maintenance training center, cross-border e-com-
merce and trade, international exhibitions and supporting 
services, warehousing logistics, aviation security and so 
on.

COASTAL AIRPORT INVESTMENTCO.,LTD

1. 2 滨海机场投资有限公司
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以字母C、A、I相结合，呈现直观的机场跑道造型，融入海洋与森林元素，以热情、活力作为区域助推力，表达机场行业特点，通过多
元化产业融通及较强识别性的表现， 展示企业及产业独特的标识。
隐形的飞机，标志着机场蒸蒸日上的发展前景和拼搏进取，积极向上的精神风貌。

Combined with the letters C A I, presenting an intuitive airport runway shape, integrated into the ocean and forest elements, with enthusiasm, 
vitality as a regional boost, the expression of the characteristics of the airport industry, through diversified industry integration and strong 
identification performance, to show the unique logo of enterprises and industries.
Stealth aircraft, marking the airport's thriving development prospects and hard work ahead, positive spirit.

Coastal

Investment

蓝色主色调，传达出理性、沉稳、睿智、博远的寓意，
预示着以临空经济带动海洋发展

橙色代表繁荣、阳光、活力，预示着各类产业的发展潜力
与通达世界辐射全球经济的势头

Orange represents prosperity, sunshine and vitality, 
foreshadowing the development potential of various 
industries and the momentum of reaching the world's 
radiant global economy

The main color of blue conveys the meaning of rationality, 
calmness, wisdom and far-off, which indicates the develop-
ment of the ocean driven by the economy in the air

Airport 绿色，传递勃勃生机、健康舒适、安全通行，彰显机场运
力保证及空间布局的延伸规划

Green, the transmission of vitality, health and comfort, safe 
passage, highlighting the airport capacity assurance and 
space layout of the extension of planning













2 .0 探柬埔寨 游神秘地 
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2. 5 柬埔寨投资

INVESTMENT IN CAMBODIA

七星海国际机场

七星海

海洋经济提速  支撑柬埔寨快速发展

•  金边首都经济圈
• 暹粒内陆旅游圈
• 沿海经济及旅游圈

沿海旅游是柬埔寨旅游重点发展方向

•  “旅游业是绿色的金子”
• 2011 年柬埔寨 460 公里海岸线列入世界最美沙滩俱乐部成员
• 2018 年海洋节洪森首相提到 ，未来五年将实现沿海地区国际游客数量达到 300 万人次的目标

THE RAPID GROWTH OF THE MARINE ECONOMY 
HAS SUPPORTED CAMBODIA'S RAPID DEVELOPMENT

 ·Phnom Penh Capital Economic Circle
 ·Siem Reap Inland Tourism Circle
 ·Coastal Economy and Tourism Circle

THE 10-YEAR DEVELOPMENT PLAN & THE FOUR-ANGLE STRATEGY
FOCUS ON THE DEVELOPMENT OF THE MARINE ECONOMY

十年发展规划及四角战略提出重点发展海洋经济

•   柬埔寨经济发展由内陆逐渐向沿海侧重
•  海洋经济和沿海旅游业迅速发展
•  国公经济中心与西港经济中心带动沿海经济的发展

·Cambodia's economic development is gradually shifting from the interior to the coast
·The marine economy and coastal tourism are growing rapidly
·The Economic Center of Koh Kong And the Economic Center of Sihanoukville drive the development 
of the coastal economy

COASTAL TOURISM IS THE KEY TOURISM DEVELOPMENT DIRECTION 
IN CAMBODIA

·"Tourism is green gold"
·Cambodia's 460 km coastline was listed as a member of the world's most beautiful beach club in 2011
·Prime Minister Hun Sen has mentioned that international tourists from coastal areas will be will  
reach the target of 3 million in 5 years.
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暹粒
内陆旅游圈
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3. 2 新文旅体系

NEW CULTURAL TOURISM SYSTEM

七 星 海 涵 盖 文 旅 、 度 假 、 休 闲 娱 乐 、 大 健 康 四 大 主 题 ， 以 追 梦 、 筑 梦 、 原
梦 、 鹿 梦 、 诗 梦 、 归 梦 、 祈 梦 ， 打 造 多 样 性 、 单 元 化 、 体 验 式 的 文 旅 七
梦，对世界文旅未来的发展方向进行全新诠释，构建 “一带一路”海上丝
绸之路最大沿海地区不可复制的新文旅体系。

The “Stars of Seven Dreams” covers the four major themes of cultural tourism, 
vacation, leisure and entertainment, and great health. It gives a new interpreta-
tion of the future development direction of world cultural tourism with the origi-
nal dream, praying dream, chasing dream, poetry dream, creating dream, sports 
dream, nature dream, creating a diversified, unitized, and experiential seven 
dreams of cultural tourism. A new interpretation of the future development 
direction of the world's cultural tourism, and constructing a new cultural tourism 
system that cannot be replicated in the largest coastal area along the "The Belt 
And Road" Maritime Silk Road.
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因为一个机场 记住一座城市


